
SPØRGSMÅL NR. S 2421
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Miljøministeren

Dato: 16. september 2013

Stillet af: Ellen Trane Nørby (V)

Vil ministeren følge flertalsanbefalingen fra vildtforvaltningsrådet angående 

fredning af måger, trods arterne er i vækst antalsmæssigt i Danmark, og 

hvorfor?

(Spm. nr. S 2421).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 16. september 2013

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på 
Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk.
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